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Eesti Judoliidu korraline üldkoosolek  

 

03.06.2023 14:00 Tallinn, Spordikeskus RING SPORT (Õismäe tee 130, Tallinn) 

 

 

Üldkoosoleku päevakord:  

 

1. Üldkoosoleku rakendamine  

a) Otsustusvõimelisuse kontroll  

b) Juhataja ja protokollija valimine  

c) Häältelugemiskomisjoni valimine:  

d) Üldkoosoleku päeva- ja kodukorra kinnitamine  

 

2. EJL 2022. majandusaasta aruande ja EJL komisjonide tegevusaruannete kinnitamine ning 

2023 aasta revidendi/revisjonikomisjoni valimine 

 

3. EJL 2023.a. eelarve kinnitamine 

 

4. EJL põhikirja muutmine 

 

5. Juhatuse liikmete tagasikutsumine. Juhul, kui liikmed otsustavad juhatuse liikmed tagasi kutsuda, 

otsustavad liikmed vastavalt päevakorrapunktidele 6 ja 7 presidendi ja juhatuse liikmete, sh 

asepresidendi, valimise. 

 

6. Eesti Judoliidu presidendi valimine 

 

7. Eesti Judoliidu juhatuse liikmete, sh asepresidendi valimine 

 

8. EJL 2022 majandusaasta aruande kontrollimiseks audiitorkontrolli määramine, 

audiitorkontrolli teostamiseks audiitori valimine ja audiitori tasustamise korra määramine. 

 

 

 

1. Üldkoosoleku rakendamine 

 

a) Otsustusvõimelisuse kontroll  

 

Kohal on 31 klubi 39st liikmeklubist. Põhikirja kohaselt on vajalik üle poole liikmete kohalolek. 

Järelikult on Eesti Judoliidu üldkoosolek otsustusvõimeline. 

 

b) Juhataja ja protokollija valimine 

 

Kaido Kaljulaid teeb ettepaneku nimetada koosoleku juhatajaks Kaido Kaljulaid ja protokollijaks 

Elis Põhjala. Kõik kohalolijad on nõus ning vastuhääli pole. 

 

Otsus: Nimetada üldkoosoleku juhatajaks Kaido Kaljulaid ning protokollijaks Elis Põhjala 

mailto:info@judo.ee
http://www.judo.ee/


 

Ihaste tee 7, Tartu  Telefon +372 55653269  e-mail: info@judo.ee  www.judo.ee 
Arveldusarve SWEDBANK IBAN EE142200221002100334 

 

c) Häältelugemiskomisjoni valimine 

 

Kaido Kaljulaid teeb ettepaneku nimetada häältelugemiskomisjoni Dmitri Lepp. Kõik kohal 

olevad liikmed on nõus ja vastuhääli pole. 

 

Otsus: Nimetada üldkoosoleku häältelugemiskomisjoni Dmitri Lepp 

 

d) Üldkoosoleku päeva- ja kodukorra kinnitamine 

 

Kaido Kaljulaid teeb ettepaneku kinnitada päeva- ja kodukord. Jääme täna nende küsimuste, mis 

on Üldkoosoleku päevakorras ja pikemaid teemasid ei hakka arutama. Kõik koosoleku liikmed 

on päevakorraga nõus ja ühtegi vastuhäält pole. 

 

Otsus: Üldkoosoleku päevakorda rakendatakse varem kokkulepitud korras. 

 

 

Steven Rothberg: Palun lisada protokolli kommentaar, et 3 Aitado klubi ei saa hääletada. 

 

Kaido Kaljulaid teeb kokkuvõtte Aitado klubide ja EJL vahelistest küsimustest.  

 

 

2. EJL 2022. majandusaasta aruande ja EJL komisjonide tegevusaruannete kinnitamine ning 

2023 aasta revidendi/revisjonikomisjoni valimine 

 

Kaido Kaljulaid: Hääletame kinnitamise 

 

Hääletamise tulemused: 

 

Vastu: 12 klubi on vastu (Afina, Budolinn, Bushinkan, Byakko, Dvigatel, Kohtla-Järve Spordiselts 

Kalev, Naiss, Rei, Olümpiko, Zen, Yawara, Yawara Tallinn)  

Poolt: 19 klubi on poolt (Altia, Audentes, Barra, Buffen-Do, Do, Dodze, Dokyo, Kibuvits, Leegi, 

Narva SK Energia, Ookami, Põhjakotkas, Sakura, Samurai, SK Nord, SK Tora, Tallinna 

Spordiakadeemia, Tartu Valla SK, Toni Judokool EST MTÜ). 

 

Otsus: Judoliidu majandusaasta aruanne ja selle juurde kuuluvad osad on EJL Üldkoosoleku 

poolt kinnitatud. 

 

Steven Rothberg: Barra annab poolthääle seetõttu, et aruande esitamiseni on jäänud aega ainult üks 

kuu.  

 

Andre Seppa: Juhatuse otsus oli tellida sõltumatu audit majandusaasta aruandele, kas see on 

olemas? 

 

Kaido Kaljulaid: Ei ole, vaba audiitori leidmine ei olnud praegusel hetkel võimalik, sest audiitorid 

on hõivatud seoses majandusaastaaruannete esitamisega. Üldiselt sõlmitakse audiitoritega lepingud 

üks aasta ette ja praegu on väga keeruline kedagi leida. Oleme kirjutanud ja ka helistanud väga 

paljudesse firmadesse ja esimesi vabu aegu pakutakse sügisesse. 
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Dmitri Budõlin: Kas kellelegi ei ole huvitada arutada eelmise aasta majandusaastaaruannet? Esitasin 

küsimusi, aga ei saanud vastuseid. Kõik judo liikmed ei ole huvi arutada, mis toimus eelmisel aastal? 

Kas kõikidel on arusaadav? Ma küsin üldkoosoleku käest, kas kõik on korralik ja korras? Ma küsisin 

26 000€ on kadunud ja see on korras? Ma tahaks öelda, et siin istuvad judoliikmed ja nad on rahul? 

Ma küsisin ainult, kus raha ja kuhu nad kulutasid? Ma esitasin 12 000 otstarbelised rahad ei ole 

raiskanud, EOK ja Kultuurkapital. 12 000, läks siia sellesse aastasse ja kuidas EJL annab aru? Ja 

kõik on korras? Ma saan aru, et EJL on normaalne ajalugu, et võtavad vastu väga olulised otsused 

ainult 2 inimest juhatuses. Mina elan selles judoliidus 30 aastat. Teised ei taha vahetada seda. 

Võibolla me siis arendame judot meie spordiala, näiteks mul vend juba siin ei tööta 6 aastat. Siin me 

töötame juba 40-50 aastat ja siiani meil ei ole midagi, mida näidata. 

 

Dmitri Lepp: Äkki selleks, et midagi saavutame, peaks matil töötama, mitte poliitikaga tegelema? 

 

Dmitri Budõlin: Minu jaoks võib-olla on mõte sõita või kolida teise riigisse ja arendada judot seal, 

kui töötan siin Eestis ja mida ma saan? Saan vastuse mine „ … “ . Vot kõik. 

Mis mina teen? Mina saavutasin medalid, juba judos 40 aastat, mina nägin kuldmedalid ja kõik 

saavutasid meie spordialas ja siin ma näen 0 ja mis me teeme? 

 

Kaido Kaljulaid: Paneme hääletamisele, et käesoleva aasta revidendiks on Avo Graf. 

Kes on vastu?  

 

Andre Seppa: Kui A. Graf on olnud nii pikalt olnud, siis äkki hääletame ja võtame siis sõltumatu 

revidendi ja alustame otsast? Graf on võib-olla vana kala ja kõik korras ja hästi, aga teen ettepaneku 

leida uus revident. 

 

Asko Looga: Aga mis ta valesti on teinud? 

 

Andre Seppa: Ma ei teagi. Võib-olla ei olegi midagi valesti teinud. 

 

Kaido Kaljulaid: Meie ettepanek on, et Avo Graf on revident. 

 

Andre Seppa: Meie saame selle alles täna teada? 

 

Kaido Kaljulaid: hääletame, kes on vastu? 

 

Vastu: 13 klubi on vastu (Afina, Barra, Budolinn, Bushinkan, Byakko, Dvigatel, Kohtla-Järve 

Spordiselts Kalev, Naiss, Rei, Olümpiko, Zen, Yawara, Yawara Tallinn)  

Poolt: 18 klubi on poolt (Altia, Audentes, Buffen-Do, Do, Dodze, Dokyo, Kibuvits, Leegi, Narva SK 

Energia, Ookami, Põhjakotkas, Sakura, Samurai, SK Nord, SK Tora, Tallinna Spordiakadeemia, 

Tartu Valla SK, Toni Judokool EST MTÜ). 

 

Otsus: EJL 2023. aasta revident on Avo Graf 

 

 

3. EJL 2023.a. eelarve kinnitamine 

 

Kaido Kaljulaid: Tahaksin ise võtta sõna. Pärast seda, kui eelarve kõigile saadeti ei ole me eelarvet 

ümber teinud, sest Üldkoosolekule saadetud materjale ei saa muuta, küll aga saab seda teha 

Üldkoosolek. Meil on tulnud uusi asju, mida eelarvesse lisada ja muuta. Üks ettepanek on 
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suurendada noorte raha – Jakob Vares ja Kabriel Kirna. Tuli taotlus, et mõlemad sportlased saaksid 

1000€ juurde. Meil on vaja lisada ka stipendiumid juurde, sest noori, kes vastavad stipendiumi 

kriteeriumitele on tulnud juurde. Kolmas teema on, et EJL sai õiguse korraldada 2024. aasta MK 

etapp ja U21 EM. See loob olukorra, kus me peaksime soetama endale tatami. Põhjuseks on see, et 

meil ei ole puna-kollast tatamit, mille nõue hetkel on. Täna on EJUl kuni 30. juunini soodustus ja nad 

annavad tatami 10% soodsamalt. Ka klubi võivad seda jätkuvalt tellida. Peaksime tellima 

täiskomplekti tatami järgmiseks kolmeks võistluseks.  

Suurusjärk on ca 27000€ + transport + käibemaks.  

 

Andres Põhjala: mina toon tatami kohale tasuta.  

 

Kaido Kaljulaid: Küsime Üldkoosolekult reservist eelarvesse lisamiseks kokku 35000€. 

 

Steven Rothberg: Kes tatamit hoiustama hakkab?  

 

Kaido Kaljulaid: Oleme arutanud, et kas hakkame tatamit välja rentima võistlustele. Rääkisime 

lätlastega, nemad hoiavad tatamit ainult oma saalis ja laenutavad siis, kui võistlus korraldatakse 

selles saalis. Pärast esimest MK etappi vaatame, kas hakkame välja rentima ja kui palju rentimise 

käigus matte kahjustatakse. Kas keegi on ettepaneku vastu, et lisada eelarvesse 35000? 

 

Dmitri Budõlin: Miks ei saanud uus eelarve kõikidele välja saata? Tahan täpsustada Lipard saab 

stipendiumit, kust tema selle raha saab? Praegu sponsor on 0.  

 

Kaido Kaljulaid: Sponsorraha tuli sisse eelmise aastal. 

 

Dmitri Budõlin: Aga miks pole kajastatud? Miks te ei saanud uut eelarvet muuta? 

 

Kaido Kaljulaid: Me oleme eelarve kokkupanemisel konservatiivsed. Need tulud, mis olid eelarve 

kokkupaneku hetkeks teada on tulude poolel ning need jagasime ka kulude poole ära. Kõik 

võimalikud tulud, mis laekuvad eelarvesse jooksval aastal pärast eelarve  kokkupanekut, ka 

võimalikud sponsorrahad, lisame jooksva aasta eelarve tulupoolele ning jagatakse ka vastavatele 

kuluridadele.  Eelarve ja raamatupidamine ei ole sama asi, ühte reguleerib seadusandlus ja teine on 

juhtimisinstrument, millega pannakse laias laastus paika tegevuseesmärgid ning ettevõtte kulubaas. 

 

Dmitri Budõlin: Need on samad asjad. Palun vastake kust kolmtuhat eurot pidi olema eelarves, need 

tulud ei ole. Miks seda raha ei ole eelarves? Seda raha seal ei ole. Kui kuludes on see raha, siis 

tuludes pidid olema need rahad ka. See on raamatupidamine.  

 

Kaido Kaljulaid: kuidas võistlustele registreerimine käib. Sa tellid, saad arve ja sa maksad. 

 

Dmitri Budõlin: Kui kulud on 3000€, siis tulud peavad olema 3000€.  

 

Kaido Kaljulaid:  tulud olid suuremad, suurusjärk 10 000, vastavalt sponsorlepingule maksti 

osaliselt võistlustel osalemist kinni ja osaliselt maksti stipendiumit. 

 

Dmitri Budõlin: on 0 sest see oli juba eelmine aasta sponsorlus? 

 

Kaido Kaljulaid:  jah, sest see raha tuli eelmisel aastal ja läheb sel aastal välja. Täpselt nagu sa 

küsisid, et osad arved tulevad sel aastal, aga need on ettemakstud järgmiseks aastaks. 
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Üldkoosolekuga liitus Mikado klubi. Kohal on 32 klubi 39st liikmeklubist 

 

Steven Rothberg: eelmisel erakorralisel koosolekul Nordi spordidirektor juhtis tähelepanu, et kui 

dokument ei ole korrektne, siis me ei saa seda kinnitada. 

 

Kaido Kaljulaid:  Üldkoosolek saab kõike kinnitada. Üldkoosolek saab teha igasuguseid muudatusi ja 

neid saab teha üldkoosolekul. Kes on eelarve vastuvõtmise vastu? Eelarve on kõigile saadetud. 

 

Dmitri Budõlin: Me keeldume selle punkti hääletamast. Sest ei saadetud dokumenti kõigile välja.  

 

Kaido Kaljulaid: see dokument on teile kõigile välja saadetud. Hästi teeme kaks eraldi hääletust.  

Paneme hääletusele eelarve, mis on kõikidele klubide välja saadetud. Kes on vastu? 

 

Hääletamine: 

Vastu: 14 klubi on vastu (Afina, Barra, Budolinn, Bushinkan, Byakko, Dvigatel, Kohtla-Järve 

Spordiselts Kalev, Mikado, Naiss, Rei, Olümpiko, Zen, Yawara, Yawara Tallinn)  

Poolt: 18 klubi on poolt (Altia, Audentes, Buffen-Do, Do, Dodze, Dokyo, Kibuvits, Leegi, Narva SK 

Energia, Ookami, Põhjakotkas, Sakura, Samurai, SK Nord, SK Tora, Tallinna Spordiakadeemia, Tartu 

Valla SK, Toni Judokool EST MTÜ). 

  

Kaido Kaljulaid: Muudatusettepanek. Kes on vastu, et kinnitatud eelarvele lisatakse reservist 35000€ 

juurde? 

 

Hääletamine: 

Vastu: 5 klubi on vastu (Afina, Budolinn, Bushinkan, Kohtla-Järve Spordiselts Kalev, Naiss)  

Poolt: 27 klubi on poolt (Altia, Audentes, Barra, Buffen-Do, Byakko, Do, Dodze, Dokyo, Dvigatel, 

Kibuvits, Leegi, Mikado, Narva SK Energia, Ookami, Põhjakotkas, Rei, Sakura, Samurai, SK Nord, SK 

Olümpiko, SK Tora, Zen, Tallinna Spordiakadeemia, Tartu Valla SK, Toni Judokool EST MTÜ, 

Yawara, Yawara Tallinn) 

 

Otsus: 2023. eelarve on Üldkoosoleku poolt kinnitatud. 

 

 

4. EJL põhikirja muutmine 

 

Kaido Kaljulaid: Siin on küsimus, mis tekitas palju poleemikat. Muutmise punktid on kõigile välja 

saadetud. Kas keegi on põhikirja muutmise vastu? 

 

Hääletamine: 

Vastu: 14 klubi on vastu (Afina, Barra, Budolinn, Bushinkan, Byakko, Dvigatel, Kohtla-Järve 

Spordiselts Kalev, Mikado, Naiss, Rei, Olümpiko, Zen, Yawara, Yawara Tallinn)  

Poolt: 18 klubi on poolt (Altia, Audentes, Buffen-Do, Do, Dodze, Dokyo, Kibuvits, Leegi, Narva SK 

Energia, Ookami, Põhjakotkas, Sakura, Samurai, SK Nord, SK Tora, Tallinna Spordiakadeemia, Tartu 

Valla SK, Toni Judokool EST MTÜ). 

 

Otsus: Kuna põhikirja muutmiseks on vaja Üldkoosolekul 2/3 Üldkoosolekul osalenute häältest, 

siis otsust ei võetud vastu. 
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Kaido Kaljulaid: Küsin juurde, et kas on huvi ikkagi klubidel, et meie põhikirja muuta? 

 

Üldkoosolek vastus – jah on huvi.  

 

Kaido Kaljulaid: teeme ettepaneku, et muuta tervet põhikirja. EOK rääkis samuti, et enamikel 

spordiorganisatsioonidel on vanad põhikirjad ja peaks need kõik kaasajastama. Võtame selle järgmisel 

poolaastal ette ja hakkame seda pikemalt arutama. See koht võiks siiski olla ümarlaud ja lepime kokku, 

millal me selle vastu võtame, kas erakorralisel koosolekul või järgmine aasta korralisel koosolekul. 

 

 

5. Juhatuse liikmete tagasikutsumine.  

 

Kaido Kaljulaid:  Kes soovib juhatuse tagasi kutsuda? 

 

Hääletamine: 

Vastu: kõik Üldkoosolekul osalevat 32 klubi on vastu  

 

Otsus: Juhatust ei kutsuta tagasi 

 

 

6. Eesti Judoliidu presidendi valimine 

 

Punkt on kehtetu 

 

 

7. Eesti Judoliidu juhatuse liikmete, sh asepresidendi valimine 

 

Punkt on kehtetu 

 

 

8. EJL 2022 majandusaasta aruande kontrollimiseks audiitorkontrolli määramine, 

audiitorkontrolli teostamiseks audiitori valimine ja audiitori tasustamise korra määramine. 

 

Kaido Kaljulaid: Kas me jätkuvalt soovime viia läbi erakorralise auditi, peab arvestama, et see saab 

toimuda sügisel ja see läheb maksma suure summa (4000-6000€). 

Kas liikmed soovivad seda läbi viia? 

 

Hääletamine: 

Vastu: 14 klubi on vastu (Altia, Audentes, Buffen-Do, Do, Leegi, Narva SK Energia, Ookami, 

Põhjakotkas, Samurai, SK Nord, SK Tora, Tallinna Spordiakadeemia, Tartu Valla SK, Toni Judokool 

EST MTÜ 

Poolt: 18 klubi on poolt (Afina, Barra, Budolinn, Bushinkan, Byakko, Dodze, Dokyo, Dvigatel, 

Kibuvits, Kohtla-Järve Spordiselts Kalev, Mikado, Naiss, Rei, Olümpiko, Sakura, Zen, Yawara, Yawara 

Tallinn 

 

Otsus: EJL 2022 majandusaasta aruande kontrollimiseks tellitakse audit 
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Dmitri Budõlin: Praegu on TRN liige Andres Põhjala. Miks? Kuusik praegu lõpetab ja tal ei ole ühtegi 

täiskasvanut. Praegu Minaškin tegeleb judoga, vb paneme teise treeneri sinna? Meil on kolm 

täiskasvanute treenerit, Põhjala, Vismara ja ma ei tea, kes Grishal on. Võib olla siis Vova Grill oleks 

vaja panna TRNi. Ma ei saa aru, kuidas seda arutatakse, ebasilmapaistvalt. 

  

 

Elis Põhjala: Kas soovite, et edaspidist arutelu protokollitakse. 

 

Üldkoosolek: Ei soovi. 

 

 

 

Koosoleku lõpp 15:28 
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